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HVALSØ NV ANTENNELAUG 
 
BESLUTNINGSREFERAT – Laugsforsamlingen den 19. marts 2024 kl. 19.00 i 
Vangkildegård beboerhus, Pileager 35. 
 
Der var fremmødt 40 medlemmer. 
 
 
Dagsorden: 
 
1.  Valg af dirigent og stemmetællere. 
Bjørn Østerild blev valgt til dirigent.  
Knud Petersen og hovedbestyrelsesmedlem Henrik Hass fra FDA (Forenede Danske 
Antenneanlæg) blev valgt til stemmetællere. 
Benny Schou blev valgt til referent. 
 
Dirigenten konstaterede laugsforsamlingens lovlighed og gyldighed jf. 
vedtægterne. 
 
Formand John Petersen oplyste indledningsvist om den pr. dags dato aktuelle 
sammensætning af bestyrelsen. 
 
 
2. Chefkonsulent Christian Limkilde fra YouSee informerer om seneste og 
kommende nyheder. 
 
Christian Limkilde gennemgik de valgmuligheder YouSee udbyder i øjeblikket 
herunder ”YouSee-Play” som giver den størst mulige valgfrihed i sortimentet. 
 
Muligheden for leje af en ”YouSee Streamer” samt gode mobil-abonnements 
tilbud blev præsenteret. 
 
Alt sammen kan nærstuderes på antennelaugets hjemmeside www.hvalsoenv.dk 
 
 
3.  Antennelaugets bestyrelsesberetning. 
Formand John Petersen aflagde bestyrelsens beretning som kan læses på 
antennelaugets hjemmeside. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
4.  Antennelaugets årsregnskab for 2023 til godkendelse. 
Kasserer Connie Hansen gennemgik det udsendte årsregnskab udvisende et 
overskud på kr. 27.734 og en egenkapital på kr. 231.812 pr. 31/12-2023. 
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Formand John Petersen gennemgik den tilhørende revisorerklæring med særligt 
henblik på formindskelse af likviditetsoverskuddets størrelse ved bestyrelsens forslag 
om en kommende engangs-nedsættelse af kontingentet med et beløb på 185 kr. 
pr medlem. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
 
5.  Indkomne forslag: 
Lars Johansen fremlagde på Vangkildegårds bestyrelses vegne de 2 udsendte 
forslagspunkter: 
 

1. Tilbagebetaling af for meget opsparede medlems-kontingent 
 

2. Ønske om offentliggørelse af bestyrelsens modtagne gratis TV-pakker 
 
Ad 1: Tilstedeværende hovedbestyrelsesmedlem for FDA præsenterede sin 
vurdering af en ”normal situation” ift. en antenneforenings likviditets-beredskab og 
var af den opfattelse af de aktuelle ca. 1.000 kr. pr. medlem (31/12-2023) i Hvalsø 
NV Antennelaug ikke er uforholdsmæssig for stort. 
 
Der blev henvist til den af bestyrelsen allerede fremlagte likviditetsbehovs-analyse 
som grundlag for bestyrelsens vurdering af og forslag til et til enhver tid værende 
likviditetsberedskab på ca. kr. 100.000. 
For at nå ned til denne sum er det bestyrelsens forslag at undlade at opkræve 
kontingentet i 1. halvår 2024 på kr. 185 pr. medlem. 
 
Efter en drøftelse af beløbsstørrelser og bagvedliggende argumenter blev det 
besluttet at bestyrelsen pålægges at finde frem til den ”rigtige”/normale 
minimums-likviditet og give sit bud på hvad der skal ske med det overskydende 
beløb. 
Bestyrelsen tog beslutningen til efterretning. 
 
 
Ad 2: Christian Limkilde fra YouSee bekræftede at der bliver stillet ambassadør 
produkter til rådighed for alene bestyrelsens medlemmer. 
 
Formand John Petersen gjorde opmærksom på at laugsbestyrelsens medlemmer 
fuldt ud betaler det almindelige kontingent for drift og grundpakke som alle andre 
medlemmer. 
 
Laugsbestyrelsen tog ønsket om omtale af godet i antennelaugets fremtidige 
årsregnskaber til efterretning. 
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6.  Budget for det kommende år (2025) fremlægges til behandling i henhold til 
vedtægternes § 8 og § 14. 
Formand John Petersen gennemgik det udsendte budget for 2025 og gjorde bl.a. 
opmærksom på det uforudsigelige elpris-marked der har været de seneste år og 
den deraf medførte påvirkning af tidligere års resultat.  
 
Kontingentfastlæggelsen og størrelsen af de respektive opkrævninger til 
henholdsvis beboerforeninger og grundejere blev drøftet blandt 
laugsforsamlingens medlemmer. 
 
I budgettets angivne likviditet er indregnet den af bestyrelsen foreslåede engangs-
kontingent-nedsættelse på 185 kr. pr medlem i 2024. 
 
Laugsforsamlingen havde ingen øvrige kommentarer til budgettet.  
 
 
7.  Valg af revisor for 2 år 
Da Knud Petersen ikke ønskede at fortsætte blev Lone Frederiksen valgt. 
 
 
8.  Valg af revisorsuppleant for 1 år 
Susanne Aagesen blev valgt.   
 
 
9.  Eventuelt 
Lars Johansen påpegede reglen i vedtægternes §11 om fuldtallig bestyrelse. 
 
Kasserer Connie Hansen kunne oplyse, at der på et møde den 23. april i 
beboerforeningen Traneparkens bestyrelse vil blive valgt medlemmer til 
antennelaugets bestyrelse. 
 
 
 
 
Med dirigentens tak for god ro og orden sluttede laugsforsamlingen kl. 21.20. 
 
 
 

                                       
         
                                                  Dirigent Bjørn Østerild 
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